
Vintermøde lørdag d. 27. januar, 2024 kl. 10.00 
 
A#oldes på Bæredyg0gt landbrugs lokaler, Gl. Tårupvej 48, gårdspladsen, 7000 Fredericia. 
Prisen er 180 kr. incl. morgenmad og Frokost. Alle er velkommen. 
Tilmelding 0l Anny Diederichsen på mail: annydiederichsen@gmail.com eller mobil: 61 30 82 53 
Bes:lling senest den 24. januar, 2024 

PROGRAM 

• Morgenkaffe 

• Oplæg ved Hanne Troensegård om hendes arbejde med at udvælge og træne Service hunde bl.a. 0l 
krigsveteraner. 
Her vil Hanne fortælle om hvordan hun vælger de hvalpe, der har egenskaberne 0l jobbet, og hvordan 
hun træner dem 0l færdige servicehunde inden de er et år gammel. Ligeledes hvordan man 
vedligeholder hundens kvaliteter og om at lære hunden, hvornår den er på job, og hvornår den har fri. 
Der bliver også mulighed for at s0lle spørgsmål. 

• Kort oplæg og spørgsmål :l Dommerudvalgets formand Hans Peter Clausen, om emnerne: 
– Holder vi kvaliteten i bedømmelserne på markprøverne? 
– Hvordan får vi nye dommer aspiranter udvalgt/uddannet? 

• Frokost 

Om Hanne 
Her kommer lidt om mit liv med mine hunde: 
Jeg har trænet hunde siden jeg var barn og fik min egen hund da jeg var 15 år, den kom jeg i Vinder klassen 
med da den var knapt 2 år. 
 
E\erfølgende købte jeg en Beagle som blev meget dyg0g i lydigheds ringene i DKK. Han blev den første 
Beagle som fik 0tlen dansk lydighedschampion kun 3 år gammel, ydermere kom min dyg0ge Beagle på 
landsholdet i lydighed, det er ikke sket siden. 
 
Jeg købte min anden beagle for at understrege at beaglen sagtens kan trænes og også han blev 
lydighedschampion kun 2 år gammel. Jeg har også dyrket agility og her blev jeg Danmarksmester med min 
daværende schæferhund. 

Jeg startede som professionel hundetræner i 1989 hvor jeg arbejde i førerhundeordningen i 23 år her 
uddannede jeg 250 førerhunde. I 2006 startede jeg op med at uddanne servicehunde 0l fysisk handicappede 
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og psykisk sårbare. Min mand og jeg s0\ede servicehundeforeningen, som er den forening som fik den 
første Servicehund igennem en kommune bevilling, og nu har vores forening uddannet og udplaceret mere 
end 200 hunde 0l psykisk sårbare. 
Jeg har igennem årene arbejdet som adfærdsbehandler for flere dyrlæger på Sjælland. 
 
 

Læg mærke )l Hannes kontakt med hundene.
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